
 

 

Side 1 af 1 
 

18. august 2016 

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål:  

 

Hvad er årsagen til, at integrationsredegørelsen endnu ikke er blevet omdelt til 

medlemmerne af Inatsisartut, og hvornår forventer Naalakkersuisut, at dette vil ske? 

 (Medlem af Inatsisartut Tillie Martinussen, Demokraterne) 

 

Begrundelse 

Den 6. juni 2016 besvarede Naalakkersuisut dette spørgsmål stillet af undertegnede: 

 

”Hvor langt er Naalakkersuisut i arbejdet på den integrationsredegørelse, som Inatsisartut 

under FM 2015 pålagde Naalakkersuisut at udarbejde, og hvorledes har Naalakkersuisut grebet 

opgaven an?”  

 

Svaret lød som følger: 

”Mange tak for dit spørgsmål vedrørende status for arbejdet med redegørelsen for behovet for 

en integrationslov i Grønland, pkt. nr. 131 på forårssamlingen 2015. Departementet for Erhverv, 

Arbejdsmarked og Handel klargører redegørelsen i disse dage og vil umiddelbart herefter 

omdele den til lnatsisartut-medlemmer.”  

 

I skrivende stund er der gået mere end to måneder siden Naalakkersuisut i sit svar til mig 

bekendtgjorde, at redegørelsen var meget tæt på at være færdig. Alligevel er den endnu ikke 

blevet omdelt, hvilket er stærkt forundrende. Jeg ønsker på den baggrund at få en grundig 

forklaring på årsagen hertil. 

 

Spørgsmålene ønskes besvaret hurtigst muligt. 

 


